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ZAPISNIK 1. REDNE SEJE SVETA STARŠEV 

OŠ FRANCA ROZMANA – STANETA MARIBOR 

 

 

Seja Sveta staršev je potekala v sredo, 27. septembra 2023, v šolski jedilnici. Pričela se je ob 

17.00 uri. 

Prisotni člani Sveta staršev: prisotnost članov Sveta staršev je razvidna iz liste prisotnosti, ki 

je priloga tega zapisnika (PRILOGA 1). 

Prisotnih je bilo 25 članov od skupno 30 članov Sveta staršev, ugotovi se sklepčnost Sveta 

staršev.  

 

Ostali prisotni: Katja Pregl, Dušan Čerček, Marko Bračič in Petra Kapun 

 

Opravičili so se:  

- Mateja Cmager - predstavnica 1.b razreda. 

- Mateja Jernejšek – predstavnica 4.c razreda 

- Manja Zemljič – predstavnica 7.b razreda 

 

Dnevni red: 

1. Konstituiranje Sveta staršev OŠ Franca Rozmana – Staneta Maribor 

2. Potrditev zapisnika 3. redne seje z dne, 23. 5. 2023 

3. Imenovanje dveh članov predstavnikov staršev v Svet šole OŠ Franca Rozmana – 

Staneta Maribor 

4. Obravnava in podaja mnenja k poročilu o realizaciji Letnega delovnega načrta za 

šolsko leto 2022/2023 

5. Obravnava in podaja mnenja k Razvojnemu načrtu šole za obdobje od 2023 do 2028 

6. Obravnava in podaja mnenja k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 2023/2024 

7. Imenovanje članov predstavnikov staršev upravnega odbora Šolskega sklada 

8. Pobude, predlogi in vprašanja 
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K 1. točki 

Konstituiranje Sveta staršev OŠ Franca Rozmana – Staneta Maribor 

 

Ravnateljica ga. Katja Pregl je pozdravila člane Sveta staršev, napovedala točke dnevnega 

reda in predstavila sestavo Sveta staršev v novem šolskem letu.  

Ugotovljeno je bilo, da je prisotnih 25 članov od skupno 30 članov Sveta staršev. 

 

Ravnateljica nadalje pojasni, da je bila s strani predsednice Sveta šole seznanjena, da je 

potrebno za čas do poteka mandata Sveta šole, tj. približno dve leti in pol, imenovati dva 

nadomestna člana - predstavnika staršev v Svet šole, ker prejšnja predstavnika, ga. Karmen 

Poplas Juvan in g. Marko Rataj nista več člana Sveta šole, iz razloga, ker njuni otroci ne 

obiskujejo več te šole.  

Ravnateljica nadalje predlaga dopolnitev dnevnega reda s točko 7.b Imenovanje članov 

predstavnikov staršev za pritožbeno komisijo, namreč mandat je potekel pritožbeni komisiji, to 

je posebna komisija, ki jo predstavlja 10 članov in ki obravnava pritožbe učencev in druga 

vprašanjas, sestane se zgolj občasno, ko je potreba. Točka 7 pa postane točka 7.a. 

Prisotni člani Sveta staršev soglašajo s tako spremenjenim dnevnim redom. 

 

Ravnateljica nadalje preda pobudo prisotnim članom Sveta staršev za izvolitev predsednika 

Sveta staršev in njegovega namestnika. 

 

Večina navzočih članov Sveta staršev predlaga, da je ga. Meta Kaker tudi v tem šolskem letu 

predsednica Sveta staršev, s čimer se ta strinja. Drugih predlogov s strani članov Sveta staršev 

ni bilo. 

 

Glasovanje : 

- za ga. Meto KAKER glasuje 20 članov Sveta staršev, 5 članov je vzdržanih. 

Glede na navedeno se ugotovi, da je večina prisotnih članov Sveta staršev za predsednico 

Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024 izvolila ga. Meto Kaker. 

 

SKLEP 1: Člani Sveta staršev izvolijo ga. Meto Kaker za predsednico Sveta staršev v 

šolskem letu 2023/2024. 

 

Ga. Meta Kaker je pozdravila prisotne in nadaljevala z dnevnim redom.  
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Predsednica Sveta staršev za svojega namestnika predlaga lanskoletnega namestnika 

gospoda Silva Ropošo, s čimer ta soglaša. Drugih predlogov s strani članov Sveta staršev ni 

bilo. 

 

Glasovanje : 

- za g. Silva Ropošo glasuje 19 članov, 6 članov  je vzdržanih. 

Glede na navedeno se ugotovi, da je večina prisotnih članov Sveta staršev za namestnika 

predsednice Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024 izvolila gospoda Silva Ropošo.   

 

SKLEP 2: Člani Sveta staršev izvolijo g. Silva Ropošo za namestnika predsednice v 

Svetu staršev v šolskem letu 2023/2024. 

 

 

K 2. točki 

Potrditev zapisnika 3. redne seje z dne, 23. 5. 2023 

 

Ga. Meta Kaker je povedala, da je postopek takšen, da se zapisniki potrdijo s strani večine, ki 

so bili prisotni na tej seji. Lahko pa podporno glasujejo tudi novi člani, ki lansko leto niso bili 

prisotni in s tem izkažejo zaupanje tistim predstavnikom, ki so bili takrat prisotni. 

Glasovanje:  

Za glasuje 19 članov. Vzdržanih je 6 članov. 

Ugotovljeno je bilo, da je za potrditev zapisnika 3. redne seje Sveta staršev z dne 23. 5. 2023 

glasovala večina prisotnih članov Sveta staršev.  

 

SKLEP 3: Zapisnik 3. redne seje Sveta staršev z dne 23. 5. 2023 se potrdi.  

 

 

K 3. točki 

Imenovanje dveh članov predstavnikov staršev v Svet šole OŠ Franca Rozmana – 

Staneta Maribor 

 

Ga. Meta Kaker je povedala, da, kot je uvodoma povedala že ga. ravnateljica, je dvema 

predstavnikoma staršev v Svetu šole poteklo članstvo, zato je potrebno izvoliti dva 

nadomestna člana, enega predstavnika matične šole in enega predstavnika podružnične šole. 
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Za predstavnico podružnične šole v Košakih je predlagana ga. Nela Zorko, predstavnica  1.d  

razreda, ki s tem soglaša. 

Glasovanje:  

- za ga. Nelo Zorko glasuje 25 članov Sveta staršev. 

 

Za predstavnico matične šole je predlagana ga. Barbara Fras, predstavnica 3.c razreda, ki s 

tem soglaša. 

 

Glasovanje:       

- za ga. Barbaro Fras glasuje 25 članov Sveta staršev.  

Glede na navedeno se ugotovi, da so prisotni člani Sveta staršev za predstavnici staršev v 

Svetu šole soglasno izvolili ga. Nelo Zorko in ga. Barbaro Fras. 

 

SKLEP 4: Člani Sveta staršev izvolijo ga. Nelo Zorko in ga. Barbaro Fras za predstavnici 

staršev v Svetu šole. 

 

Ravnateljica se v dogovoru s predsednico Sveta staršev zaveže, da bo obvestila predsednico 

Sveta šole o novo izvoljenih članicah, ki bosta obveščeni o naslednji seji Sveta šole. 

 

 

K 4. točki 

Obravnava in podaja mnenja k poročilu o realizaciji Letnega delovnega načrta za 

šolsko leto 2022/2023 

 

Ravnateljica ga. Katja Pregl predstavi poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko 

leto 2022/2023 in pove, da je bilo šolsko leto zaključeno uspešno. Člani Sveta staršev so pred 

današnjo sejo prejeli vso dokumentacijo posredovano po elektronski pošti. Sledi pregled in 

predstavitev ravnateljice. 

 

Mnenja in pobude staršev:  

Zniževanje normativov v oddelkih. 

Ravnateljica ga. Katja Pregl pove, da pobude so in da se predvideva se sprememba zakona. 

Vidijo se potrebe v smislu znižanja normativa v oddelkih. Doda, da če država to potrdi imamo 

vseeno težave na izvedbenem področju. Trenutno se vsi ravnatelji srečujejo tudi s 

pomanjkanjem kadra. Študentov v ozadju dejansko ni, na državni ravni se reagira komaj sedaj,  
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ko je že prepozno. Pravilnik nas zavezuje kdo lahko kaj poučuje. Prišlo je do generacijskega 

premika. Niti tisti, ki bi si želeli, da bi se dodatno izobraževali, dejansko nimajo možnosti. 

Primer, program za učitelje tehnike se je pričel izvajati s 4 letnim zamikom. Kader po navadi 

pride iz manjših mest in manjših šol. Prednost naše šole, ki spada med večje, pa je, da imamo 

glede na število oddelkov in lahko večje št ur. Pred dvema ali tremi leti nekateri učitelji niso 

dobili službe v svojem kraju in so se vozili drugam. Problem je, da se ministrstvo premalo 

zaveda primanjkljaja kadra. Študent se lahko zaposli, vendar pod določenimi pogoji.  

Predstavnik 1.a, g. Laris Krepek pove, da ima kot opazovalec občutek, da se izgublja 

spoštovanje do učiteljev, da so vzgojni ukrepi v porastu zaradi nespoštljivega obnašanja. 

Njegovo mnenje je, da bi  takšnih ukrepov moralo biti veliko več. Pove, da je sam je predstavnik 

stroge šole in avtoritete učiteljev. Doda, da vsi vemo, da avtoriteto učiteljem jemljejo izključno 

starši in se sprašuje, kaj lahko v tem primeru napravimo? 

Starši povedo, da si avtoriteto postavi učitelj sam. 

Ravnateljica ga. Katja Pregl odgovori, da vidi priložnost, da se kaj spremeni, že zjutraj, ko se 

pozdravimo. To je zgled, ki ga otroci in starši prinesejo od doma. Šola ima postopen proces 

izrekanja vzgojnih opominov. Imamo zelo dobre izkušnje tudi pri obveščanju staršev, najprej 

se pogovarjamo odrasli, ne v pričo otrok. Dogaja pa se, da mi zelo radi sodimo v pričo otrok. 

Ko se otrok impulzivno odzove, je to prenesel s strani staršev. Prav je, da se otroku prisluhne 

in da slišimo težavo. Odrasli ne znamo več postopno reševati težav. Najbolj žalostno je, da se 

takšne stvari zgodijo, ko ni nikogar zraven, ne staršev in ne učiteljev. V porastu je spletno 

nadlegovanje in te stvari lahko na otroku pustijo globoke travme. Če otrok doma spregovori o 

določenem dogodku, mu prisluhnite. V primeru težav naj starši takoj pokličejo šolo, ki bo takoj 

pristopila k reševanju problema.   

G. Laris Krepek, predstavnik 1.a, pove, da bi bilo dobro apelirati na starše, da učitelji imajo 

avtoriteto in je ne bi smeli izpodkopavati pred otroki.  

Starši povedo, da vidijo, da učitelji delajo vse, kar je v njihovi moči.  

Ravnateljica ga. Katja Pregl pove, da predlaga redno udeleževanje roditeljskih sestankov. 

Starši povedo, da se zavedajo, da se nekateri ne odzovejo in da se sestankov po navadi 

udeležujejo eni in isti starši. Starševska odgovornost je res za celo življenje. 

Ravnateljica predlaga, da starši sami povedo teme o katerih bi se želeli pogovarjati in morda 

lahko na določene teme organiziramo tudi kakšno predavanje. Morda vzamemo to kot predlog 

točke dnevnega reda za katero od prihodnjih sej. 

Starši predlagajo, da bi bilo dobro, če bi bilo kakšno takšno predavanje na način skozi komedijo 

in humor. G. Silvo Ropoša pove, da je Neodvisen.si bil točno takšen.  

Ga. Sonja Majcen Domajnko, predstavnica 9.c, omeni medvrstniško nasilje. Predlaga, da bi 

se v takšnih primerih obvestilo tudi ostale starše v tem razredu, saj nekateri otroci doma ne 

povedo ničesar. Zgodilo se je, da so starši določene stvari izvedeli komaj na naslednjem 

sestanku. 

G. Gregor Domajnko, predstavnik 6.b, pove da je v določenem primeru zadeva nasilja prišla 

na sodišče in da so starši to izvedeli komaj po pol leta. To se mu ne zdi prav, saj bi se kot starš 

lahko pogovoril s svojim otrokom takoj, ne pa po tako dolgem času. Staši imajo pravico izvedeti  
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kaj se dogaja, saj otroci sami ne povedo, lahko pa, da so bili tudi sam del nasilja, pa niso 

spregovorili.  

Ga. Sonja Majcen Domajnko, predstavnica 9.c, pove, da so otroci lansko leto šli na Goričko in 

so otroke odpeljali čez Avstrijo. Pravi, da bi v bodoče želela vedeti, če njenega otroka odpeljejo 

čez mejo brez dokumentov. 

Ravnateljica odgovori, da je prevoznik ravnal samovoljno in da bodo v bodoče opozorili 

prevoznike in jih skrbneje izbirali, da se kaj takšnega ne ponovi. Doda, da se zaveda 

odgovornosti. 

Ga. Meta Kaker poda predlog, da, vezano na predstavitev in razpravo pod točko 4, sprejmemo 

ugotovitev, da se je Svet staršev seznanil s poročilom o realizaciji Letnega delovnega načrta 

za šolsko leto 2022/2023. 

Glasovanje: 

- za potrditev gornje ugotovitve glasuje vseh 25 prisotnih članov Sveta staršev.  

 

SKLEP 5: Ugotovi se, da se je Svet staršev seznanil s poročilom o realizaciji Letnega 

delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023. 

 

K 5. točki 

Obravnava in podaja mnenja k Razvojnemu načrtu šole za obdobje od 2023 do 

2028 

 

Ravnateljica na kratko predstavi delo in načrte za v prihodnje. 

Ga. Meta Kaker povpraša člane Sveta staršev po morebitnih predlogih. 

Ga. Natalijo Arnuš, predstavnico 8.b, zanima, kaj nameravamo preurediti v novem šolskem 

letu. 

Ravnateljica pove, da so poskrbeli za preureditev prostorov na obeh šolah. Urejeni sta 

knjižnica in računalniška učilnica. Investirali so tudi v inštalacije v učilnicah. Tako računalniška 

učilnica kot tudi knjižnica se uporabljata tudi v namene izvajanja učne pomoči.  

Ga. Meta Kaker poda predlog, da, vezano na predstavite in razpravo pod točko 5, sprejmemo 

sklep, da se je Svet staršev seznanil z Razvojnim načrtom šole za obdobje od 2023 do 2028, 

podal pozitivno mnenje in ga potrdil. 

Glasovanje: 

- za potrditev gornjega sklepa glasuje vseh 25 prisotnih članov Sveta staršev.  

 

SKLEP 6: Svet staršev se je seznanil z Razvojnim načrtom šole za obdobje od 2023 do 

2028, podal pozitivno mnenje in ga potrdil. 
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Ga. Jasna Nagode, predstavnica 7.c, zapusti sejo ob 18.35. 

 

 

K 6. točki 

Obravnava in podaja mnenja k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 2023/2024 

 

 

Ravnateljica predstavi Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/2024. Vsebinskih pripomb ni. 

Ga. Meta Kaker poda predlog, da, vezano na točko 6, sprejmemo sklep, da se je Svet staršev 

seznanil z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 2023/2024, podal pozitivno mnenje in ga 

potrdil. K celotnemu ceniku iz LDN 2023/2024, ki je bil predlagan, so predstavniki Sveta staršev 

podali pozitivno mnenje, z njim soglašali in ga potrdili. 

Glasovanje: 

- za potrditev gornjega sklepa glasuje vseh 25 prisotnih članov Sveta staršev. 

 

SKLEP 7: Svet staršev se je seznanil z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 

2023/2024, podal pozitivno mnenje in ga potrdil. K celotnemu ceniku iz LDN 2023/2024, 

ki je bil predlagan, so predstavniki Sveta staršev podali pozitivno mnenje, z njim 

soglašali in ga potrdili. 

 

K 7. točki 

7.a Imenovanje članov predstavnikov staršev upravnega odbora Šolskega 

sklada 

 

Ga. Meta Kaker glede na že obstoječe izkušnje za predstavnika predlaga g. Silva Ropošo, ki 

s tem soglaša. 

Prisotni člani Sveta staršev predlog soglasno podprejo. 

Za drugo članico se predlaga ga. Natašo Pribožič, ki se s tem strinja. 

Prisotni člani Sveta staršev predlog soglasno podprejo. 

Glede na navedeno se ugotovi, da so prisotni člani Sveta staršev za predstavnika staršev v 

upravnem odboru Šolskega sklada imenovali g. Silva Ropošo in ga. Natašo Pribožič. 

 

SKLEP 7.a: Člani Sveta staršev imenujejo g. Silva Ropošo in ga. Natašo Pribožič za nova 

predstavnika staršev v upravnem odboru Šolskega sklada. 
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7.b Imenovanje članov predstavnikov staršev za pritožbeno komisijo 

 

Ravnateljica pove, da komisijo sestavlja najmanj 10 članov, dosedanja zasedba je bila sedem 

predstavnikov pritožbene komisije s strani zaposlenih in trije člani Sveta staršev. Komisija ima 

4 letni mandat. 

Pritožbena komisija se sestaja po potrebi in oceni ter nadzoruje, ali je bil postopek pravilen v 

primeru pritožbe. 

Ga. Manja Zupančič pove, da bi bila pripravljena prevzeti to vlogo, zato ga. Meta Kaker 

predlaga gospo Manjo Zupančič, predstavnico 8.a razreda, in še g. Klavdija Logožarja, 

predstavnika 9.a razreda, ki se s tem strinjata. 

Prisotni člani Sveta staršev predlog za imenovanje zgoraj navedenih predstavnikov v 

pritožbeno komisijo soglasno podprejo.  

 

SKLEP 7.b: Člani Sveta staršev imenujejo ga. Manjo Zupančič in g. Klavdija Logožarja 

za predstavnika staršev v pritožbeni komisiji. 

 

K 8. točki 

Pobude, predlogi in vprašanja 

 

Predstavnica 3.a, ga. Nataša Pribožič, pove, da ima pobudo, da bi se šola vpisala v program, 

kjer se lahko spremlja, kje je otrok na razvojni ravni glede gibanja.  

Ravnateljica pove da ni nobene težave in da bodo stopili v kontakt s podjetjem SLO FIT. 

Pobuda bo predana. Doda še, da bodo za dostop do teh podatkov potrebna soglasja staršev.  

Predstavnica 4.d, ga. Biserka Mergeduš pove, da otroci niso izdelovali vetrnic, za katere so 

morali prinesti material od doma. G. Dušan Čerček odgovori, da je bila izvedba vezana na 

podaljšano bivanje. Ravnateljica doda, da bodo raziskali.  

Ga. Biserko Mergeduš zanima, ali že imajo urejen urnik za kosilo. G. Dušan Čerček pove, da 

je urnik že sestavljen od prejšnjega tedna, pred tem je nesmiselno zaradi menjav.  

Gospa pove, da ima težavo ker otroka nima zjutraj kam dati in zato ju v šolo pripelje ob 6:30. 

Zanima jo, kje lahko učenci, ki v šolo prihajajo tako zgodaj, počakajo na pouk. 

Ravnateljica pove, da lahko čakajo na klopeh pred knjižnico, ali pred telovadnico. Otroci ne 

smejo sami v učilnice, je pa težava tudi, ker so učilnice zjutraj zasedene zaradi pouka dodatnih 

dejavnosti.   

Ga. Katja Bratoš vpraša, ali obstaja kakšna možnost, da bi se postavila stojnica v mestu, kjer 

bi otroci lahko prodajali pecivo in tako zmanjšali stroške končnih ekskurzij.  

Ravnateljica odgovori, da obstaja možnost raznih aktivnosti kot so peka piškotov in da lahko 

to prenesemo v šolski prostor.  
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Ga. Meta Kaker predlaga, da napravimo približek tega na šolskem dvorišču. Predlaga da starši 

poizvedo, kaj se da da napraviti. Starši predlagajo tudi stojnico v Europarku.  

Ravnateljica pove, da že vse skozi funkcionira zbiralna akcija starega papirja. Veliki večini se 

zmanjšajo stroški ekskurzij iz tega zbiranja.  

Ga. Natalija Arnuš vpraša kakšna sredstva za kašen znesek nabranih sredstev gre in če se da 

dobiti podatek. Ravnateljica pove, da se lahko pripravi izpis.  

Starši poročajo o težavah uporabe oblaka Outlook 365. Ravnateljica pove, da bo sporočilo 

prenesla računalničarki in da bo preverila.   

Starši vidijo težavo tudi pri kosilu, saj velikokrat nastane gneča. Starejši učenci ne dajo 

prednosti mlajšim. Prehitevajo mlajše otroke, ki ne upajo ničesar reči.  

Ravnateljica pove, da se dežurni učitelji trudijo, da bodo poizvedeli, kje je težava in reagirali. 

Starši povedo, da otroci tarnajo nad premajhno količino hrane, ki je velikokrat zmanjka.  

Ravnateljica pove, da mora kuhinjsko osebje načrtovati koliko obrokov še je in da hrane ne 

zmanjka. 

Starše zanima ali lahko za svojega otroka naročijo večje kosilo. 

Ravnateljica pove, da možnost je, ampak da bi bilo pred tem to treba povedati kuhinjskemu 

osebju.  

Ravnateljica doda še, da opaža slab odnos do hrane in neprimerno ravnanje s hrano. Otroci 

si med malico mečejo hrano v usta, čemur je bila sama priča. Nekateri nimajo kulture do hrane. 

Verjame, da so jim nekatere jedi bolj ljube kot druge. Vidimo pa, da imamo veliko priložnosti, 

da se pogovarjamo o odnosu do hrane.  

Starši povedo, da otroci, ki imajo pouk v bližini glasbene učilnice, tarnajo nad glasnostjo, ki se 

sliši iz te učilnice. Starše zanima, ali je možno to kako urediti z zvočno izolacijo.  

Ravnateljica pove, da ne moremo ustvariti zvočnih zidov, da bi se zvok popolnoma ustavil. 

Problem je, ker zvok potuje po prezračevalnem sistemu. Učiteljica ga. Vlasta Petrovič je že 

izpostavila problem. 

Ob 19.18 oz. 19.19 sejo zapustijo tri članice Sveta staršev. 

G. Larisa Krepka zanima, ali obstaja kakšna kategorija, oz. na kakšen način se učenci delijo, 

ko se formirajo razredi, saj tujci težko razumejo in govorijo slovensko. 

Ravnateljica razloži, da imamo trend rasti učencev, ki jim slovenščina ni materin jezik. Status 

tujca pripada otroku, ki se prvič vključuje v program in ne govori slovensko.  

Razredi se sestavljajo glede na podlagi videnega na vpisu, na podlagi zdravniških spričeval in 

na podlagi aktivnosti. Pomembno je, da so oddelki enakovredno razporejeni po spolu, glede 

na število odločb, ki jih imajo določeni učenci ter želje staršev.  

Gospoda še zanima ali v primeru nesorazmerja šola posega v oddelek. 

Ravnateljica pove, da se do sedaj tega niso posluževali. Upoštevali so normative in izkušnje.  

Predstavnica 1.c, ga. Sabina Selimović zapusti sejo ob 19.24. 
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Predstavnica 6.a, ga. Ksenija Kure, sprašuje, ali je možno prestaviti avtobus iz Počehove na 

drugo uro, saj jim trenutna ura odhoda ne ustreza. Stašem ne preostane drugega, kot da svoje 

otroke v šolo vozijo sami.  

Ravnateljica pove, da je težava v tem, da isti avtobus pelje še na druge relacije in da bi bilo 

potem potrebno zamakniti celoten vozni red. V tem primeru bi se otroci od doma morali 

odpraviti precej bolj zgodaj. 

Ravnateljica bo podala informacijo in pridobila povratno informacijo za koliko otrok gre. 

Možnosti dodatnega avtobusa žal ni. Podatki bodo zbrani in bodo predstavljeni.  

Staše zanima, ali bodo tudi to leto izvedli Rozmanovega Božička.  

Ravnateljica pove, da ideja je, da ponovno stopimo skupaj in ponovimo lanskoletno akcijo. Vsi 

skupaj se zahvalijo vsem, ki pri tem sodelujejo in pomagajo. 

 

Seja se konča ob 19:41 uri. 
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